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PRODUCT  NAME 产品名称:   XC-1300 
DESCRIPTION       产品类型:   乳液型氯丁胶粘剂 
 

A Chloroprene emulsion adhesive, which has high adhesion to many substrates, can form a elastic film 

after cured. 乳液型氯丁胶胶粘剂,可以粘接许多材料,在使用以后形成弹性薄膜. 

 

MAIN APPLICATIONS 主要应用 

 

Adhesive especially formulated for the automotive ,construction, furniture ,footwear and packaging 

industries.etc. This formula is recommended for foam bonding application, it has very quick bonding 

performance.适用与汽车,建筑，家具，鞋类，包装等行业.，尤其适用于粘接泡棉上，它具有非常

快的粘接速度. 

Made thinking in friendly environment.  

环保理念 

PRODUCT SPECIFICATIONS 产品指标 

 

Property Specifications 

Viscosity Brookfield, cp @ 25 ° C 粘度 <2000 

Solid content, % 固含量 48-53 

Density, g/cc 比重 1.08-1.18 

*Color 外观 Yellowish liquid  

*Time to contact, 粘接时间 (seconds) <30 

* Typical Value 

APPLICATION INSTRUCTIONS 施胶指导 

 

The gluing surface must be clean, exempting of greasy materials and dust. XC-1300 can be applied by 

spray and brush . Adhesive usage amount have approach of 50-100g/m2. Keep the union under pressure 

for proper bonding. Because of water evaporation from the glue surface, there will be some small film on 

the edge of the original packaging during the storage of XC-1300 ,therefore it  is suggested to filter before 

using when causing no smooth spraying .涂胶的表面必须保持干净，要除去油脂和灰尘。XC-1300 适

用于喷涂和刷涂,喷胶量可以为 50-100g/m
2
, 并适当加压..XC-1300 具有非常快的粘结速度,在储存过

程中,因为胶水表面水份蒸发,在原包装的边沿上会有一些小的胶膜,如果发现在喷胶过程中有胶膜

堵住喷枪的情况,建议在使用前过滤. 

  

     STORAGE CONDITIONS 存储条件 

 

This product not contains volatile solvent. It doesn’t flammable. Keep in dry place between 15 – 25 °C. In 

this conditions the validate time of  XC-1300  unopened package  is up to 3 months. 

该产品不含挥发性溶剂, 不可燃, 干燥条件 15~25° C, 未开封的产品保质期为 3 个月.  


